

Title (en)
FLOATING DEVICE AND PROCEDURE FOR HOISTING AND TRANSPORTING LOADS.

Title (de)
SCHWIMMENDE VORRICHTUNG UND VERFAHREN ZUM HEBEN UND FÖRDERN VON LASTEN.

Title (fr)
DISPOSITIF FLOTTANT ET PROCEDE DE LEVAGE ET DE TRANSPORT DE CHARGE.

Publication
EP 0090006 A1 19831005 (FR)

Application
EP 82903047 A 19821012

Priority
FR 8119164 A 19811012

Abstract (en)
[origin: WO8301235A1] The device comprises two parallel groups of floats (1, 2). Each group comprises a horizontal float (3, 4) to which vertical floats (5-14) are attached through one of their ends, the other ends being attached to longitudinal beams (17, 18). The end of one group is linked to the end of the other group by means of two horizontal transversal floats (15, 16) and a box-girder (19). The longitudinal beams carry movable supporting beams (20-23) which can be placed under the load to be hoisted and transported. The supporting beams (20-23) are provided at their ends with forks which can cooperate with supports attached to the load. The ends of the support columns of the barge have a shape and a relative position identical to those of the columns of the main structure. The method comprises, amongst other operations, hoisting the load by means of the support legs thereof.

Abstract (fr)
Le dispositif est constitué de deux groupes (1, 2) parallèles de flotteurs. Chaque groupe comprend un flotteur horizontal (3, 4) sur lequel sont fixés par une de leurs extrémités des flotteurs verticaux (5-14), les autres extrémités étant fixées à des poutres longitudinales (17, 18). L'extrémité d'un groupe est reliée à l'extrémité de l'autre groupe par deux flotteurs horizontaux transversaux (15, 16) et une poutre caisson (19). Les poutres longitudinales portent des poutres mobiles de soutien (20-23) qui sont susceptibles de se placer sous la charge à lever et à transporter. Les poutres de soutien (20-23) portent à leur extrémité des fourches susceptibles de coopérer avec des supports fixés à la charge. Les extrémités des colonnes supports de la barge ont une forme et une position relative identiques à celles des colonnes de la structure marine. Le procédé consiste, entre autres opérations, à soulever la charge par ses jambes supports.

IPC 1-7
B63B 35/44; B63B 27/00; E02B 17/00

IPC 8 full level
B63B 9/06 (2006.01); **B63B 27/00** (2006.01); **B63B 27/30** (2006.01); **B63B 35/00** (2006.01); **B63B 35/42** (2006.01); **B63B 35/44** (2006.01);
E02B 17/00 (2006.01)

IPC 8 main group level
B63B (2006.01)

CPC (source: EP US)
B63B 1/107 (2013.01 - EP US); **B63B 35/003** (2013.01 - EP US); **B63B 77/00** (2020.01 - EP US); **E02B 17/00** (2013.01 - EP US);
E02B 2017/0047 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
FR 2514317 A1 19830415; FR 2514317 B1 19831223; AU 549720 B2 19860206; AU 8994882 A 19830427; BR 8207921 A 19830913;
DE 3278264 D1 19880428; EP 0090006 A1 19831005; EP 0090006 B1 19880323; JP H0144557 B2 19890928; JP S58501587 A 19830922;
SU 1308189 A3 19870430; US 4556004 A 19851203; WO 8301235 A1 19830414

DOCDB simple family (application)
FR 8119164 A 19821012; AU 8994882 A 19821012; BR 8207921 A 19821012; DE 3278264 T 19821012; EP 82903047 A 19821012;
FR 8200166 W 19821012; JP 50312282 A 19821012; SU 3609891 A 19830610; US 50315883 A 19830601